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Hei. 
 
1. 
Som eier av gnr 23 bnr 34 har jeg noen spørsmål igjen angående gangvei G1 i Løypetona. Jeg har nå 
snakket med Svein Olav Røtne, eier av 23/161, som bor i Jonsokgrenda. Han fortalte at han sammen med 
Jan Inge Wiig Andersen (eier av 23/156) og Harry Wiig Andersen (eier av 23/154) hadde vært i møte med 
kommunen for et halvt år siden hvor denne gangveien ble diskutert. Da ble de fortalt at det var eierne av 
tomtene hvor denne veien skulle gå som ville bestemme om veien skulle bygges eller ikke. Dersom dette 
stemmer kan vi hvert fall skrive under på at vi ikke ønsker denne veien. Det gjør heller ikke naboene i 
Jonsokgrenda. Vi er alle enige i at veien ikke er nødvendig og at det finnes gode nok veier som kan 
brukes. JM som er pliktig til å bygge veien, er trolig heller ikke interessert i å bygge den da den ikke 
bringer noen fordeler for dem heller. Det har vært mye usikkerhet rundt denne veien. Hva må til for at 
det blir bestemt at veien kan strykes?  
 
2. 
Jeg har forstått det slik at eier av 23/106 har levert inn en byggesøknad. Da tomten vår på den tiden 
tilhørte en annen, har vi dermed ikke fått nabovarsel. Vi er likevel interessert i å få innsyn i saken for å 
vite hvilket hus som kommer og hvordan det skal plasseres. 
 
 
Med vennlig hilsen 
Lena Melanie Steinhoff 


